
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 235
Er ministeren enig i, at det er et retssikkerhedsmæssigt problem, hvis politiet
overfor borgerne fejlagtigt oplyser, at de anvendte hastighedsmåleapparater
er typegodkendte?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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